
SE-RM. 0002.16.2015

Protokół z XX Sesji Rady Miejskiej w CzeladziProtokół z XX Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
z dnia 17 grudnia 2015 r.z dnia 17 grudnia 2015 r.

(sesja planowa)(sesja planowa)

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym
 Zwołujący:  Przewodnicząca Rady  
 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Jolanta Moćko 
 Porządek obrad: porządek obrad r. w załączeniu.
 Czas trwania posiedzenia: 02:40(17:00-19:40)
 Frekwencja  Radnych: 18 obecnych (nieobecni: Kita,Trybulec, Kocoń)

Pozostałe osoby obecne na obradach: 
1. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec
2. Z-ca Burmistrza Beata Zawiła
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek
4. Radca Prawny Tomasz Wojkowski
5. Z-CA BURMISTRZA ELŻBIETA DMITRUK 
6. Sekretarz Dorota Bąk
7. Dyrektorzy jednostek organizacyjnych
8. Naczelnicy wydziałów UM

USTALENIA I ROZSTRZYGNIĘCIA RADY:

Rada podjęła uchwały Nr
266-283

1 Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.- brak wniosków

3 Rozpatrzenie  zgłoszonych uwag do protokołu z poprzedniej sesji :
Protokół   XVII Sesji z dnia  26 listopada 2015 r. (SE-RM.0002.13.2015) -brak uwag, protokół przyjęty

4 Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego - od 13 listopada do 9 grudnia  2015 r. - brak 
pytań i uwag

Temat z planu pracy Rady Miejskiej- Przyjęcie Budżetu Miasta na 2016 rok.

5 Projekt Nr  200 A
w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2016

XX/266/2015
RIO

6 Projekt Nr  201
w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Czeladź na lata 
2016-2030
(ZB Nr 384/2015 z 12 listopada 2015 r.) 

XX/267/2015
RIO

Projekty uchwał do rozpatrzenia- Plany pracy  Rady i komisji 

7 Projekt Nr  202
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi 
na 2016 rok

XX/268/2015
Wojewoda

8 Projekt Nr  203
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Finansowo 
Budżetowej Rady Miejskiej w Czeladzi na 2016 rok

XX/269/2015
Wojewoda

9 Projekt Nr  204
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Czeladzi na 2016 rok

XX/270/2015
Wojewoda
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10 Projekt Nr  205
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Rozwoju i 
Polityki Przestrzennej Rady Miejskiej w Czeladzi na 2016 rok

XX/271/2015
Wojewoda

11 Projekt Nr  206
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Polityki 
Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa Miejskiej w Czeladzi na 2016 rok

XX/272/2015
Wojewoda

12 Projekt Nr  207
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Czeladzi na 2016 rok

XX/273/2015
Wojewoda

Projekty uchwał do rozpatrzenia

13 Projekt Nr  208
w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie,  dla miasta Czeladź na lata 
2016 – 2020”

XX/274/2015
Wojewoda

14 Projekt Nr  209
w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych dla miasta Czeladź na rok 2016”

XX/275/2015
Wojewoda

15 Projekt Nr  210A
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w 
Czeladzi przy ulicy Sportowej 7 zabudowanych budynkiem hotelowym 
oznaczonych numerami działek 2/6, 3/6,3/8,3/9,2/8 oraz przyległej 
nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem działki 4/108,arkusz 
mapy 31,  o łącznej powierzchni 2310 m2

XX/276/2015
Wojewoda

16 Projekt Nr  211 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, nieruchomości 
stanowiącej część działek nr 2 i nr 5 arkusz mapy nr 38 oraz część działki 
nr 72 arkusz mapy 34, o łącznej powierzchni ok. 6 ha,  położonej przy ul. 
Szyb Jana w Czeladzi, na okres 20 lat

XX/277/2015
Wojewoda

17 Projekt Nr  212
zawarcia porozumienia  pomiędzy  Miastem Czeladź a Gminą 
Sosnowiec dotyczącego  udzielania świadczeń przez Izbę Wytrzeźwień w
Sosnowcu na rzecz Miasta Czeladź na 2016 rok

XX/278/2015
Wojewoda

18 Projekt Nr  213
udzielenia dotacji celowej dla Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi w ramach działalności 
Poradni Terapii Uzależnienia od Alkoholu i Współuzależnienia

XX/279/2015
Wojewoda

19 Projekt Nr  215
w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2015 rok

XX/280/2015
RIO

20 Projekt Nr  216
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
2015-2030

XX/281/2015
RIO

20a Projekt Nr  217
w sprawie zmiany uchwały Nr III/10/2014 w sprawie powołania stałej 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czeladzi, ustalenia jej przedmiotu 
działań i składu osobowego

XX/282/2015
Wojewoda

20b Projekt Nr  218
w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/194/2015  w sprawie powołania stałej  
Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej 
w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu 
osobowego

XX/283/2015
Wojewoda

21 Interpelacje i wnioski Radnych. - 8 radnych zgłosiło wnioski

22 Korespondencja/ informacje do wiadomości  Rady.

22a Sprawa Janusza T. SE-RM. 0005.16.2015 przekazana do Komisji 
Łączonej

23 Zamkniecie obrad sesji. 
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Przebieg  OBRAD:

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

Pani przewodnicząca przywitała wszystkich zebranych i otworzyła obrady  XX sesji.Przekazanie głosu panu 
Burmistrzowi.

Burmistrz- harcerze przekazali światełko pokoju aby wnosiło spokój, życzliwość wzajemną w ciągu całego 
roku, życzenia przekazuje od harcerzy dla wszytskich.

J.Moćko- witam serdecznie wszystkich radnych, przedstawicieli wszystkich jednostek miasta , naczelników 
wydziałów Urzędu miasta .
Czy państwo radni macie propozycje do porządku obrad ?

Brak propozycji.

Ad. 2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad:
Brak propozycji.
J.Moćko- do porządku obrad dodane są dwa projekty na końcu w punkcie 20 a i 20b.

Ad. 3 Rozpatrzenie  zgłoszonych uwag do protokołu z poprzedniej sesji :
Rada nie miała wniosków o wprowadzenie  poprawek  do protokołu. Protokoł został przyjęty. 

1) Protokół  z XVII Sesji z dnia 26 listopada 2015 r.
Brak  uwag .

Ad. 4 Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego - od 13 listopada do 9 grudnia  2015 r

J.Moćko- czy są pytania, uwagi do tej informacji?
Brak pytań i uwag.

Temat z planu pracy Rady Miejskiej- Przyjęcie Budżetu Miasta na 2016 rok.

Projekt 200A 
w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2016

Przedstawienie prezentacji projektu budżetu 2016 oraz WPF na lata 2016-2030 przez panią Skarbnik.

Skarbnik-  projekt  budżetu był  opiniowany na komisjach ,  wszystkie opinie są pozytywne z RIO, drobna
poprawka  do  której  została  zastosowana  autopoprawka,  pierwszy  zapis  dotyczył  tego,iż  przychody  i
rozchody nie były ujęte w  uchwale tylko w załączniku , druga uwaga doprecyzowanie zapisu dot. poręczenia
czy  jest  przyszłe  czy  już  udzielone  dotyczyło  poręczenia  udzielonemu  spółce  ZIK,  jeszcze  jedna
autopoprawka wynika  z klasyfikacji budżetowej i dot. izby wytrzeźwień dotyczyło zmiany paragrafu, pani
przewodnicząca czy czytać opinię RIO?

J.Moćko-  nie  ma  takiej  potrzeby,było  to  w  materiałach,  projekt  budżetu  był  opiniowany  na  komisjach,
komisja finansowo- budżetowa zaopiniowała projekt pozytywnie.

M.Gadecki- zgłaszam  wniosek formalny o 10 min przerwy

J.Moćko- czy jest to koniecznie teraz czy może być później ? dyskusja może się odbyć nad projektem ,
zapisujemy radnych do dyskusji na temat projektu budżetu , proszę się zgłaszać

M.Gadecki- podtrzymuje wniosek

J.Moćko- kto zgłasza się do dyskusji w sprawie budżetu?, pan Pisarek. Dziękuje , jaka długa ta przerwa
panie przewodniczący?
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M.Gadecki- 10 min

J.Moćko- wznawiam obrady Rady Miejskiej 

S.Pisarek-  Szanowni  państwo,  bardzo się  cieszę ,że mamy pozytywne opinie  z  instytucji  nadrzędnych,
chciałem zwrócić uwagę ,że budżet składa się z podatków mieszkańców, nasz budżet to 130 mln złotych
podzieliłem  tą  liczbę   przez  liczbę  mieszkańców i  wyszło  ,że  przeciętny  mieszkaniec  płaci  ponad 4tys
podatków rocznie, my jako Czeladź nie mamy udziału w podatku VAT, cit, te wszystkie publiczne pieniądze
są z podatków mieszkańców , zwracam uwagę na fakt ,że te 4.300 zł rocznie to ok. 350 zł miesięcznie płaci
każdy mieszkaniec , uprzejmie proszę aby rozważyć fakt ograniczenia wydatków, wydaje mi się ze budżet
jest za bogaty 

J.Moćko- dziękuje bardzo , przystępujemy do głosowania nad projektem budżetu, przypominam o włączeniu
urządzeń do glosowania 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania –18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta. 

Projekt Nr  201
w sprawie przedstawienia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Czeladź na lata 2016-2030
(ZB Nr 384/2015 z 12 listopada 2015 r.) 

J.Moćko- jeszcze jeden projekt uchwały, czy pani skarbnik chce coś dopowiedzieć?

Skarbnik- nie 

J. Moćko-przystępujemy do głosowania 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Burmistrz- jestem bardzo mile zaskoczony takim wynikiem, to wyraz zaufania , te cieżko zarobione złotówki,
które trafiają do budżetu miasta to po to by m.in. naprawić drogi, aby rozwijala sie kultura, będziemy tak 
wydawać pieniądze aby mieszkańcy to poztywnie odczuwali, zaprosiłem wszystkich państwa na sesje 
budżetową bo to nasza wspólna odpowiedzialność, bardzo serdecznie dziękuje za obecność juz w tej chwili 
życze Państwu i pracownikom  zdrowych, radosnych Świat.

J.Mocko- korzystajac z okazji chcialam państwu życzyć wesołych świąt i przekazanie zyczeń swoim 
pracownikom.

Burmistrz – zapraszam wszystkich w sobote na otwarcie schodów na godzinę 17.

Projekty uchwał do rozpatrzenia- Plan Pracy Rady i komisji 
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Projekt Nr  202
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2016 rok

J.Moćko-  propozycja przedstwiona w materiałach , czy państwo radni  macie jakieś uwagi?

Brak uwag .

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  203
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Finansowo Budżetowej Rady Miejskiej w 
Czeladzi na 2016 rok

J.Moćko- adnotacja na projekcie ,że projekt został wypracowany na komisji w dniu 10.12.2015 , czy są 
jakieś uwagi?

Brak uwag.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania –18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  204
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w 
Czeladzi na 2016 rok

J.Moćko- projekt został  wypracowany na komisji w dniu 14.12.2015 , czy są jakieś pytania?
Brak pytań

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  205
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2016 rok

J.Moćko- proszę przewodniczącego p. Maćkowskiego o wypowiedź
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W.Maćkowski- projekt został wypracowany na komisji, jedna uwaga uwzględniona 

J.Moćko – czy są pytania?
Brak pytań

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  206
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa
Rady Miejskiej w Czeladzi na 2016 rok

J.Moćko- plan wypracowany został na komisji w dniu 15.12.2015 , czy pan Jaros chce coś dodać ?

W.Jaros- komisja obradowała w 3osobowym składzie , natomiast plan pracy został zaakceptowany przez 
pana Kitę i  komisję

J.Moćko- czy są pytania?
Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  207
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czeladzi na 2016 
rok

J.Moćko- plan pracy został wypracowany na posiedzeniu komisji w dniu 02.12.2015 , przewodniczący 
Kowlaik proszę o głos

K.Kowalik- komisja rewizyjna wypracowala taki plan jak w projekcie, dodalismy do tego planu 3 kontrole- 
prace   cbsie, mzgk i nieczystości , wynika to z tego ,że zgłosiłem sie do pani przewodniczącej o 
rozszerzenie skłądu komisji, jest nas tylko 3 osoby z czego 1 osoba jest nieobecna ze wzgledu na chorobę, 
zachęcam państwa do przystapienia do komisji rewizyjnej

J.Moćko- dziękuje , są jakieś pytania?
Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.
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Projekty uchwał do rozpatrzenia 

Projekt Nr  208
w sprawie przyjęcia „Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w
Rodzinie,  dla miasta Czeladź na lata 2016 – 2020”

J.Moćko- opinia komisji polityki społecznej jest pozytywna , czy są pytania?
Brak pytań 

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się”-0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  209
w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla 
miasta Czeladź na rok 2016”

J.Moćko- opinia komisji polityki społecznej jest pozytywna, czy są pytania?

S.Pisarek- czy znane są miejsca najbardziej pijalne  w Czeladzi , z tego co mi wiadomo to jest to np. na 
grodzieckiej, podejrzewam ,że takich miejsc jest więcej , , w tym  materiale nie dostrzegłem takich rzeczy

J.Moćko- witamy panią naczelnik wydziału edukacji i polityki społecznej

M. Ochęduszko- Ludwik- znane są miejsca straży miejskiej i policji, nie jest to profilaktyka , była rozmowa 
na ten temat na komisji polityki społecznej  , pogram jest utworzony w ramach obowiązującego prawa 

J.Moćko –dziękuje

Burmistrz- na pewno znajdą się  inne miejsca , teren na grodzieckiej będzie zagospodarowany aby uniknąć 
takich sytuacji

J.Moćko- czy są jakieś pytania?
Brak pytań

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  210A
w sprawie wyrażenia zgody na sw sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Czeladzi przy ulicy Sportowej 7przedaż nieruchomości położonych w Czeladzi przy ulicy Sportowej 7  
zabudowanych budynkiem hotelowym oznaczonych numerami działek 2/6, 3/6, arkusz mapy 31, 3/8, 3/9, 2/8zabudowanych budynkiem hotelowym oznaczonych numerami działek 2/6, 3/6, arkusz mapy 31, 3/8, 3/9, 2/8
oraz przyległej nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem działki 4/108 2310 m2oraz przyległej nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem działki 4/108 2310 m2.,arkusz mapy 31
o łącznej powierzchni 2310 m2.o łącznej powierzchni 2310 m2.
J.Moćko- J.Moćko- opinia komisji rozwoju i polityki przestrzennej  jest pozytywna , czy są pytania?opinia komisji rozwoju i polityki przestrzennej  jest pozytywna , czy są pytania?
Brak pytań.
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 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18
Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  211 
w sprawie wyrażenia zgody na w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę, oddanie w dzierżawę, nieruchomości stanowiącej część działek nr 2 i nr 5 nieruchomości stanowiącej część działek nr 2 i nr 5 
arkusz mapy nr 38 oraz część działki nr 72 arkusz mapy 34, o łącznej powierzchni ok. 6 ha,  położonej przy arkusz mapy nr 38 oraz część działki nr 72 arkusz mapy 34, o łącznej powierzchni ok. 6 ha,  położonej przy 
ul. Szyb Jana w Czeladzi, na okres 20 latul. Szyb Jana w Czeladzi, na okres 20 lat

J.Moćko- opinia komisji rozwoju i polityki przestrzennej jest  pozytywna , czy są pytania?

S.Pisarek- czy ja mogę prosić  o przybliżenie jaki to jest teren ?

J.Moćko- prosimy panią naczelnik wydziału gospodarki nieruchomościami 

A.MłodeckaA.Młodecka- ten teren jest położony w części południowo- zachodniej między Katowicami i Siemianowicami,- ten teren jest położony w części południowo- zachodniej między Katowicami i Siemianowicami,
teren ten był przedmiotem rekultywacji, to część zapadliska i były składowane tam odpady, był teren ten był przedmiotem rekultywacji, to część zapadliska i były składowane tam odpady, był 
rekultywowany przez pana Szkopiaka, ma być pod inwestycje dzierżawiony , nie jest to teren który jest pod rekultywowany przez pana Szkopiaka, ma być pod inwestycje dzierżawiony , nie jest to teren który jest pod 
ochroną ekologicznąochroną ekologiczną

S.Pisarek- ale jest to teren ciszy i spokoju, miał być tam autodrom

A.Młlodecka-tak ale tam się nic nie dzieje

S.Pisarek- chciałem przypomnieć,że na poprzedniej sesji dyskutowaliśmy o środkach transportu, autodrom 
będzie generował dużo hałasu, trzeba to wziąć pod uwagę

Burmistrz- weźmiemy to pod uwagę

S.Pisarek- proszę radnych , którzy głosują nad uchwałą o wzięcie tego pod uwagę 

J.Moćko- czy są jeszcze pytania?
Brak pytań..

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -1
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  212
zawarcia porozumienia  pomiędzy  Miastem Czeladź a Gminą Sosnowiec dotyczącego  udzielania 
świadczeń przez Izbę Wytrzeźwień w Sosnowcu na rzecz Miasta Czeladź na 2016 rok

J.Moćko- komisja polityki społecznej, zdrowia i bezpieczeństwa wydała opinię pozytywną , czy są jakieś 
pytania?
Brak pytań
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 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania –18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  213
udzielenia dotacji celowej dla Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w 
Czeladzi w ramach działalności Poradni Terapii Uzależnienia od Alkoholu i Współuzależnienia

J.Moćko- komisja polityki społecznej wydała opinię pozytywną , czy są jakieś pytania?
Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania –18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  215
w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2015 rok

J.Moćko- komisja finansowo- budżetowa wydała opinię pozytywną , czy są jakieś pytania?
Brak pytań

Pani Pawlik nieobecna podczas głosowania.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 17
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 17

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Projekt Nr  216
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 2015-2030

J.Moćko- komisja finansowo- budżetowa wydała opinię pozytywną , czy są jakieś pytania?
Brak pytań.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.
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Ad.20a 
Projekt Nr  217
w sprawie zmiany uchwały Nr III/10/2014 w sprawie powołania stałej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Czeladzi, ustalenia jej przedmiotu działań i składu osobowego

J.Moćko- dotyczy obu projektów 217 i 218, proszę państwa radnych Rady Miejskiej, otóż radni pracują w   
komisjach , nie w komisji czyli przynajmniej dwóch, nie wszyscy radni pracują w 2 komisjach, i przykład 
komisji rewizyjnej w której skład wchodzą 3 osoby i w  przypadku choroby jednej osoby zostały tylko 2 osoby,
dzisiaj zaproponowaliśmy 2 komisje bo są najmniej liczebne jeśli chodzi o radnych, będzie powołana komisja
statutowo- regulaminowa i chciałabym widzieć w niej  przewodniczących komisji gdzie  będzie możliwość 
podzielenia się opinią z komisji , natomiast radnych , którzy nie są przewodniczącymi komisji zachęcam do 
zgłoszenia swoich kandydatur do prac w komisji rewizyjnej i komisji polityki społecznej , mam nadzieje ,że 
nie będę musiała podnieść uchwały o potrącaniu pieniędzy za pracę w jednej komisji , każdy sam zdecyduje 
kto będzie chciał pracować w komisjach , praca w komisjach jest po to by opiniować projekty uchwały i  
dzięki temu obrady sesji stają się krótsze.
Kto z państwa radnych chciałby się zgłosić do tej komisji?
 
P.Juszczyk  – jestem po rozmowie z przewodniczącym komisji rewizyjnej i uzgodnieniu o przystąpieniu do 
komisji 

J.Mocko- ciesze się, że pani się zdecydowała , była sugestia aby komisja pracowała albo rano albo w 
późniejszych godzinach gdyż trudno jest dotrzeć członkom komisji na posiedzenia w godzinach np.13, to 
państwo decydujecie o jakich godzinach się spotykacie

K.Kowalik- jak najbardziej jestem elastyczny pod kątem godzin pracowania w komisji rewizyjnej

M.Pawlik- zgłaszam propozycje  udziału w  tej komisji

J.Moćko- przystępujemy do głosowania, radni pracujący w  komisji rewizyjnej to: Kamil Kowalik jako 
przewodniczący komisji , Waldemar Żak, Patryk Trybulec, Monika Pawlik, Patrycja Juszczyk. Przystępujemy 
do głosowania.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

Ad.20b
Projekt Nr  218
w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/194/2015  w sprawie powołania stałej  Komisji Polityki Społecznej, 
Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Czeladzi, oraz  ustalenia jej przedmiotu działania oraz składu 
osobowego

J.Moćko- obecnie w komisji polityki spłecznej pracują radni: Marian Kita jako przewodniczący komisji , 
Janina Wcisło,Marek Jarno, Włodzimierz Jaros , kto z państwa radnych chciałby przystąpić do tej komisji ?

I.Gawroński- zgłaszam się do udziału w komisji polityki społecznej

K.Pilc- zgłaszam się do udziału w komisji polityki społecznej 

J.Moćko- czy ktoś jeszcze zgłasza swój udział?
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J.Wcisło- rozmawiałam z panem Markiem Koconiem i też wyraził zgodę na udział w komisji polityki 
społecznej

J.Moćko- czy ktoś jeszcze się zgłasza do udziału komisji?, skład osobowy komisji polityki społecznej to : 
Marian Kita jako  przewodniczący komisji, Janina Wcisło,Marek Jarno, Włodzimierz Jaros, Ireneusz 
Gawroński, Katarzyna Pilc, Marek Kocoń.

 Forma głosowania:  (Forma głosowania:  (głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)głosowanie jawne za pomocą terminali do głosowania)
 Wymagana większość:Wymagana większość: (zwykła większość głosów ) (zwykła większość głosów )
 Wynik głosowania:  

Głosów „ZaZa”- 18
Głosów „PrzeciwPrzeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -0
ObecnychObecnych na sali w trakcie głosowania – 18

Rozstrzygnięcie- uchwała została podjęta.

J.Moćko- ogłaszam 10 minut przerwy

Ad. 21 Interpelacje i wnioski Radnych.

J.Moćko-wznamwiam obrady sesji , przystępujemy do punktu interepelacji i wnisoków radnych 

Do interpelacji- Pisarek, Kowalik, Maćkowski,  Gadecki,Penar, Juszczyk, Moćko , Bazańska

S.Pisarek- wniosek dotyczy uzupełnienia placu zabaw w Józefowie o dwa urządzenia gimnastyczne dla 
dorosłych, kolejna sprawa informacja o możliwości zgłaszania kandydatur do "czarnych dziur 
Satrurna"( nazwa robocza)- kapituła czeladzkiego stowarzyszenia Nowoczesne Miasto na wzór Oskarów , 
Maliny, Antypierścienie, 3 sprawa dotyczy luster drogowych na ul. Borowej jest to przypomnienie. ( Nr 
sprawy SE-RM.0003.158.2015)

Burmistrz- a światełko pokoju

S.Pisarek- swiatełko jest niezależne 

J.Moćko- dziękuje bardzo

K.Kowalik- interpelacja dotyczy sprawa pierwsza mieszkańcy ul. Równoległej wnioskują o zmianę 
obowiązującej organizacji ruchu , pismo z 43 podpisami pod petycją, która została przedstawiona na 
poprzedniej sesji.( Nr sprawy SE-RM.0003.159.2015)

E.Dmitruk- tych interpelacji i wnisków mieszkanców jest bardzo dużo, od momentu kiedy oddalismy ulicę 
pojawiło się bardzo dużo uwag , obowiązywała  zasada prawej ręki, większość z państwa nie zauważyła, że 
jest tam znak strefa ograniczonej prędkości i zgodnie z prawem określa to ,że obowiązuje zasada reguły 
prawej ręki, gdybyśmy wprowadzili  tam strefę zamieszkania to byłby problem , tak jak mówie od pierwszego 
dnia ,widząc ,że mamy te problemy, zaproponujemy państwu rozwiązanie zniknie strefa ograniczonej 
prędkości, ulica będzie z pierwszeństwem przejazdu, ulica bedzie drogą główną, wyjazd z kościoła będzie 
drogą podporządkowaną , zliwidujemy ograniczniki , i odcinek od edenu w obie strony będzie ulicą 
dwukierunkową, 

Burmistrz- ta zmiana orgainzacji to  ostry sprzeciw, to byla propozycja komisji ruchu , uważam ,że zasady , 
wprowadzamy tą logikę , która potwierdza obawy mieszkanców, podobnie bylo przy m1 i zdarzaly sie słuczki,
mam nadzieje, że ta komisj sie zgodzi na te poprawki które proponujemy, musimy przeczekac kilka miesięcy,
wiem jaka jest sytuacja na tym osiedlu, dajmy sobie czas czy się mieszkańcy  przyzywyczają , myślę, że 
sytuacja  się uspokoi

Z.Bazańska- ja spotykam się często z ludźmi, ja tam mieszkam, nie będe zbierać podpisów, ludzie się 
zaczynają przyzwyczajać do tego, miejsca parkingowe są a to o to chodziło , w tym wypadku nie ma złotego 
środka , zgadzam się aby zostawić to tak jak jest, mam odczucie zupelnie inne niż pozostali
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J.Moćko- mieliśmy już taką sytuację o zmianie ruchu na ul. Żabiej i to była bardzo zła decyzja , która 
utrudnia ruch, poczekajmy jeszcze troche, bo takie pochopne decyzje mogą sie pojawić ponownie.

K.Kowalik- dziękuje pani Burmistrz za wyczerpującą wypowiedź, drugi temat to poszerzenie parkingu na ul. 
Szkolnej i Szpitalnej, wiem ze ctbs przeprowadzilo ankietę i większość mieszkańcow jest na tak, pozwoliłem 
sobie wykonać rónież taką ankietę wśró mieszkańców ul. Szpitalnej  36 a ,b ic, 30 osoób na 40 mieszkańców
wyraża zgodę na poszezrzenie parkingu na działce 69/22 kosztem pomniejszenia terenów zielonych.

Burmistrz- niestety nie zależy to od woli mieszkańców, plan zagospodarowania mówi o terenach zielonych, 
mimo ,że my zaplanowaliśmy parkingi w tym miejscu, nie wiem jak z tego wybranąć bo rozumiem te 
potrzeby, planujemy parkingi na ul. 17 lipca i to wyczerpuje ten zakres proporcji zieleni do parkingów, nie 
zależy to od nas nie dostaniemy zgody ze starostwa , mam nadzieję ,że te miejsca które stworzymy na ul. 17
lipca to będzie ich dużo więcej, ale więcej na tym osiedlu nie można zrobić.

K.Kowalik- dziękuje za odpowiedź, pojecie miejsca postojowe może rozwiązać problem , omijamy przepisy 
w  stosunku do pojęcia miejsc parkingowych 

Burmistrz- ja tez sie nie moge z tym pogodzic , 

K.Kowalik- ja we wniosku właśnie ująłem to pojęcie w sposób łamany parking na miejsca postojowe

Burmistrz- to dotyczy każdego jednego budynku , 

K.Kowalik- nie widzę problemu, mogę się posługiwać pojęciem miejsc postojowych, kolejna sprawa jaką 
decyzje pan Burmistrz podjął ws. Przedłużenia współpracy z dozorcami wykonującymi prace porządkowe na 
terenach zarządzanych przez CTBS?

Burmistrz- nie podejmowałem żadnej innej decyzji ,która  funkcjonuje do tej pory.

K.Kowalik-  sprawa następna dotyczy znaku zakazu wjazdu  na końcu ul. Powstańców Śląskich przed 
częścią swojej posesji , czy został on postwiony zgodnie z obowiązującymi przepisami.

W.Maćkowski- czy mogę zabrać głos jako ostatni

J.Moćko- nie, ostatnia jestem ja 

W.Maćkowski- dwie kwestie , w związku z informacją prasową z Echa  Czeladzi dot. Inwestycji , które 
prowdzić mają przedsiębiorcy z Chin, prosiłbym o informację  na jakich działkach miała by być zlokalizowana
ewentualna inwestycja,  druga kwestia- prosiłbym pana burmistrza o informację w jakiej perspetywie 
czasowej mieszkańcy mogą liczyć na realizację inwestycji na Zapłociu pn. Budowa wielofunkcyjnego placu 
zabaw na tzw. Zapłociu przy ul. Kombatantów i brakiem wpisania jej do budżetu na rok 2016.( Nr sprawy SE-
RM.0003.160.2015)

Burmistrz- składa się tak ,że pan radny sie spoźił o dwa lata, plac zrealizowany zostanie  w tej kadencji , na 
pewno ten plac będzie, jeśli chodzi o chińczyków to jest to ul. będzińska lewa strona ,ale nie są znane 
jeszcze konkretne działki

W.Maćkowski- prosiłbym o dokładny wykaz tych działek

M.Gadecki- prośba do pana burmistrza o sprawdzenie możliwości podpisania umowy ze szkołą policyjną w 
Katowiach ,dotyczy patroli pieszych , jedyny koszt ponoszony przez gminy to opłaty za  dowożenie 
policjantow do miasta .( Nr sprawy SE-RM.0003.161.2015)

Burmistrz- dziękuje za ten wniosek, wstępne rozmowy przeprowdzilem z komendantem, wiem ,że  jest taka 
możliwość , troszkę mi umknęła ta sprawa, nawiąże kontakt i spróbuje nawiązać takie porozumienie.

D.Penar- wniosek złożony na piśmie
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P.Juszczyk- staram sobie radzić sama z problemami, osobiście złożyłam pismo do ctbs we wrześniu do 
pana prezesa dotyczy wiaty śmietnikowej rejon ul. Warszawskiej , do tej pory nie uzyskałam informacji od 
ctbs w tej sprawie, nie może być tak, że pojemniki na śmietniki stoją luzem na ulicy,( Nr sprawy SE-
RM.0003.163.2015)

Burmistrz- pani radna nie dostala odpiowiedzi z ctbs?

P.Juszczyk- nie dostalam, pismo składam osobiście w ctbsie

J.Moćko- wnisek dotyczy alejki przy szkole nr 7 , mówimy o tym już od paru lat , kolejna rzecz ul. 
Spacerowa tam są znaki zakazu zatrzymywywania, natomiast wzdłuż tej ulicy zatrzymują się samochody i 
stoją tam przez cały czas, wiem ,że to jest trudne , parking który jest na przeciwko wejścia jest pusty , prosśa
aby straż miejska patrolowałą tą okolicę i upominała , wiem ,że była policja  w tym tygodniu ale nic to nie 
podziałało.

K.Kowalik- to jest kwestia , odnośnie kanalizacji na całej długości i można zrobić tam miesjca postojowe

Burmistrz-tam planujemy zrobić kanalizcję oraz odprowadzenie wody deszczowej , droga wymaga 
przeróbki całkowitej, jeżeli chodzi o chodnik to jest zapisane będzie robione na wiosnę , jak tylko warunki 
pozwolą.

Z.Bazańska- prośba mieszkańców ,ale rownież właścicieli sklepów aby poznać dzielnicowych , żeby zajrzeli 
i się przedstawili.

J.Moćko- prosiłam aby zaproszenia na sesje były wysyłane do pana komendanta , aby każdy radny wiedział
kto w dzielnicy jest dzielnicowym 

Burmistrz- starałem  się przekonać komendanta, aby dostać listę dzielnicowych wraz ze zdjęciami

D.Penar- chciałem sie pochwalić ,że złożyłem interpelację w związku z  ul. Spacerową, jeden problem sama 
ulica spacerowa jest problemem, pawilon max i przed przedszkolem nr 5, mieszkańcy zwracają uwagę, że 
większość przekracza prędkość w tym rejonie, proszę o  progi zwalniające ( Nr sprawy SE-
RM.0003.162.2015)

M.Pawlik- chciałam przypomnieć gdyby mój kolega był na poprzedniej sesji ,że ja o progi zwalniające na tej 
ulicy już prosiłam , ulica spacerowa to nie tylko ja , pan i pani przewodnicząca 

Burmistrz- pół żartem pół serio, może nie róbmy tej ulicy bo nie wiadomo kto będzie ojcem sukcesu

J.Moćko- myślę ,że nie będzie problemu bo ta ulica to jest problem mieszkańców

P.Juszczyk- w kwestii progów zwalniających na ul. Spacerowej  jednak byłam pierwsza i były robione 
pomiary na ul. 27 stycznia i nie ma takiej potrzeby natomiast na ul,. Spacerowej nie były takie pomiary 
robione

J.Moćko- zapraszam na komisje rozwoju tam jest czas na przedyskutowanie tej kwestii i wielu innych

Ad. 22 Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady: 
 Przewodnicząca odczytała korespondencję : 
 
J.Moćko- wpłyneło pismo kupców stowarzyszenie "Centrum", odczytanie pisma , przygotowalam w 
odpowiedzi pismo , które zostało wysłane do kupców- odczytanie, komisja rozwoju ten temat ma w planie 
pracy na styczeń i to jest finał tej sprawy ( Nr pisma SE-RM.0004.9.2015)

Burmistrz- na komisji nie będzie wszystkich radnych, chciałbym wytłumaczyć jak wygląda sytuacja, 
pamiętają państwo rok temu o tej porze sytuacja była taka ,że mieli mieć targowisko przy kauflandzie i ja to 
zaakceptowałem, przyszedł do mnie inwestor prywatny ,który mówi tak ja na zasadzie partnerstwa 
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wybudowałbym to targowisko , dobra to w takim razie się zgodzę, wykonano plan zagospodarowania ,który 
przewidywal zamiane miejsc , po czym przyszli targowiczanie i powiedziałem ,że targowiskoi będzie na 
Auby, przyszli ,że chcieliby to sami wybudować  , są 2 podmioty , które chcą budować razem z gminą , 
trzeba określić wymogi jakie muszą być spełnione aby targowisko bylo wybudowane , wybuduje jeszcze 
kilkadziesiąt miejsc parkingowych wokól , kto da gwarancje ,że to wykona to dostanie to do wybudowania, 
jakaś część targowiczan powiedziała, że ich nie stać na budowanie tego targowiska , na dziś jest taka 
sytuacja,że będzie przeprowadzony konkurs ,będa mogli do niego wystartować jako stowarzyszenie, muszą 
wykazać, że mają środki, powołana zostanie specjalna komisja , która wyłoni kto bedzie budować targowisko
, chciałbym aby we wrzesśniu stała tam hala targowa i parkingi , uważam ,że to jest rozwiązanie dla 
mieszkanców i zabezpiecza kupców , stworzyłem mozliwość przy galerii ,która powstanie na grodzieckiej 
postawienie własnego obiektu zgodnie z wzorem przygotowanym przez właścieciela , im jak zwykle nie 
pasuje

J.Moćko- dziękuje bardzo 

Ad.22a

SE-RM. 0005.16.2015

Rozpatrzenie pisma Pana Janusz T.  w sprawie wprowadzenia bonifikaty od opłaty rocznej za grunt 
oddany w użytkowanie wieczyste

J.Moćko- sprawa dotyczy tematu, który  omawiany był już  na komisji rozwoju, przedstawienie dodatkowych 
pism, proponuje aby pismo ponownie trafiło do komisji rozwoju i jeszcze raz wtedy odpowiemy czy to są te 
same argumenty , które już rozpatrywaliśmy czy coś nowego wniosło to pismo

W.Maćkowski- tak sobie myślę skoro komisja rozwoju pochylała się nad tym tematem i nasze ustalenia nie 
uległy zmianie to może komisja rewizyjna powinna się tym zając bo nie sądzę żeby z mojej strony pojawiły 
się nowe fakty 

Z.Bazańska- Pan Janusz T. złożył to pismo na moje ręce, powtórnie złożył pismo do ministerstwa i do 
wojewody , nie przesądzam sprawy , on reprezentuje grupę tych uboższych, proszę się pochylić nad tym 
tematem 

J.Moćko- 2 komisje jak się spotkają to omówią to w większym składzie, komisja rozwoju będzie mogła 
porównać czy są jakieś nowe fakty w tej sprawie , państwo zdecydują 

W.Maćkowski- poddaje się 

K.Kowalik- myślę ze komisja rewizyjna podejmie wyzwanie, myślę ,że komisja rozwoju ma wiedzę  w tej 
sprawie i powinna być komisja łączona.

J.Moćko- składam wniosek  łączonej komisji rozwoju i rewizyjnej w tej sprawie.

Glosowanie tradycyjne przez podniesienie ręki:

Za-12

Przeciw-1

Wstrz-3

Liczba radnych łącznie obecnych podczas głosowania-16

Rozstrzygnięcie: Sprawa przekazana do Komisji Łączonej- Komisji Rozwoju i polityki przestrzennej oraz 
Komisji Rewizyjnej.

Pismo CTBS do Starostwa Będzińskiego ( KP 14781, sesja XX/2015)

J.Moćko- odczytanie pisma

K.Kowalik- jako członek powiatowej komisji urbanistycznej poczynione zostały kroki w dniu 12.12.2015 w tej
sprawie , 
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J.Moćko- jeszcze jedno pismo starosty będzińskiego do burmistrza ws. nagrody Starosty Będzińskiego w 
Dziedzinie Twórczości Artystycznej, Upowszechniania i Ochrony Kultury , odczytanie pisma.

Ad. 23. Zamkniecie obrad sesji.

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :
Przewodnicząca Rady Miejskiej Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Jolanta MoćkoJolanta Moćko

W załaczneniu: 
1.Porządek obrad
2.Lista obecności.
3.Karty z wynikami z głosowania  uchwał.
4.Korespondencja do wiadomości Rady. 
5. Wnioski i interpelacje radnych ( kserokopie)

----------------------

 Protokół został napisany, dnia: 18.12.2015

 Protokolant : Milena Kubasik-Janicka

 Protokół, został przedstawiony Radzie na sesji , dnia 28.01.2016

 Protokół został  przekazany do umieszczenia  w BIP, dnia:  ………………………
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